

Referat fra styremøte i Torpa IL 14.03.23

Tilstede: Eli Vogt Godager, Kristin Buflaten Lyshaugen, Frank Bakke Rustestuen, Øistein Sørensen, Therese Røste, Siri Sollien, Tommy Stormyrenge, Trude Fossum, Henrik Blom, Anders Rønningen, Arngrim Gjerdalen, Knut Lium, Kristin Ulsaker(ref)

Dagsorden:

1. Økonomi
2. Status undergrupper
3. Åmøttdagen – Torpa IL 90 år i 2023
4. Spond – praksis fremover
5. Oppgavebeskrivelser og ansvarsfordeling
6. Åpen post

1. Økonomi

Det er fortsatt god økonomi i idrettslaget. Etter anbefaling fra revisorer låser vi 300 000 på en sparekonto da det gir oss mye bedre rente, vi har fortsatt mulighet til å disponere disse pengene hvis det kan planlegges litt før uttak og det er bra med penger på brukskonto i tillegg. Treningsavgifter på fotball og håndball skal sendes ut snart.

Skal vi gjennomføre noen dugnad i år? Fotballag som har samarbeid med NLI må være med på en dugnad med sokkesalg. Fotballgruppa har også søkt om søppelryddingsdugnad. Det kan være en idé å søke om flere roder, slik at det kan bli en felles dugnad for idrettslaget. Kristin kontakter Mesta for å undersøke om vi fortsatt kan søke.

Det kan søkes Sparebankstiftelsen, Gjensidige og Equinor om støtte til drakter og lignende. Håndball og fotball søker om draktstøtte. Sparebankstiftelsen har søknadsfrist 1. mars og 1. september, Sparebankstiftelsen har frist 1. april, 1. september og 1. desember, draktstøtte er løpende. Det kan søkes støtte fra Equinor fra 1. april til 30. april. Olav Thon stiftelsen lager nytt søknadsskjema som forventes klart medio mars.

Sponsoravtalen vi har med Lillehammer Sport er egentlig utgått, vi har fått nytt tilbud fra dem, dette er et godt tilbud som blant annet gir oss og alle medlemmer i idrettslaget 20% på kjøp av utstyr. Vi henvender oss også til Sport 1 Dokka for å høre hva slags avtale de kan tilby.

Det er søkt om spillemidler til utstyr for allidrett og fotball (utstyr innkjøpt i 2022).

2. Undergrupper

Allidrett

- Det er bra oppmøte på gruppa for de yngste (3-5 år) 20-25 unger hver gang. Det er tilbud om halltid hver gang og bading annenhver gang fordelt på gruppa.
- Gruppa for de fra 1. klasse og oppover avvikles på grunn av dårlig oppmøte, det er mye andre aktiviteter for disse noe som nok gjør at allidrett ikke prioriteres.

Aktiviteter for alle

- I vinterferieuka ble det arrangert en dag på Totenbadet på Raufoss, 99 personer deltok.
- Fremover er det satt opp Skyland 6. mai, Tyrili klatresenter 22. april og familiedag med hundegruppa 1. april.
- Det er ønske om flere sikrere når vi er på klatring. Det er også mulig å leie sikrere på Tyrili.

Fotball

- Ny leder for fotball; Frank Bakke Rustestuen er på plass.
- Frank etterlyser sportsplan for fotballen, kan vi evt bruke tilsvarende som VTUL? Vi vil gå gjennom den og se om vi kan bruke den samme.
- Spørsmål om vi burde ha en trenerutvikler i idrettslaget, denne vil være en ressurs for trenere. Vil fungere som en kontaktperson og rådgiver for trenere. Spesielt nyttig for nye trenere. Michael Enriquez er interessert i å ha denne oppgaven. Styret støtter at han får kurs.
- Kvalitetsklubb, hva innebærer det og er det noe vi burde ta sikte på å bli? Frank sjekker opp dette.
- Trener og lagledermøte, og styremøte i fotballgruppa er planlagt.
- Ønske om jakke til trenere. Det blir veldig dyrt hvis alle skal få jakke, 1300,- pr jakke med rabatt. Forslag om at de som ønsker jakke betaler en del selv og at idrettslaget betaler noe. Frank sjekker interessen hos trenere.
- Det er et problem at utstyr tas ut og ikke blir satt tilbake i utstyrlageret på Åmot. Forslag om at det henges opp en liste der det kvitteres ut utstyr og at det kun er lagledere som har koden til låsen og at man ikke gir den videre. Det kan også være greit å skifte kode en gang pr. år.

Håndball

- Sesongen er avsluttet. Det har vært mye å lære og sette seg inn i da håndball har vært ny aktivitet i klubben.
- Håndball har blitt populært, det har vært bra oppmøte og mange som er med fast.
- Trener og lagledermøte er planlagt neste uke, for å oppsummere sesongen og planlegge neste sesong.

Hundegruppa

- Det er planlagt Familiedag 1. april, invitasjon er klar.
- Løypekjøring har vært utfordrende i vinter, grunnet «mye vær». Prøver sannsynligvis å kjøre opp nå etter det siste snøfallet.

Innebandy

- På torsdag har det vært trening for barn, denne utgår fremover grunnet dårlig oppmøte. Barna som har deltatt har kost seg, men det er mange andre aktiviteter for denne gruppen som utkonkurrerer innebandy.
- Søndagstreningene for ungdommer og voksne fortsetter, bra oppmøte der.

Ski

- Merker en liten nedgang i deltagelse på skirenn, det har vært mellom 30 og 50 deltakere på renn i år. Det har vært mange deltakere på de yngste alderstrinnene.
- Det har fungert bra å ha skirenn på samme dag som skitreningene til Torpa Ski. Godt oppmøte på skitreningene deres.
- Skileikanlegg er under oppføring, målet er å ha det klart til neste vinter.

Svømmegruppa

- Ingen tilstede fra svøm. Innsendt info i forkant av møtet:
«Når det gjelder svømmegruppa er det jevn aktivitet her. Mellom 10.15 barn som deltar hver gang. Vi ser an interessen litt fremover. Avslutter enten til påske eller 1. mai (vet at det nå er fotballtrening osv. på samme dag).»
-

Westernridning

- Banen på Åmot har blitt brøytet og vært i bruk i vinter.
- Planlegger å få til en del treninger i løpet av sommerhalvåret.
- Gruppa stiller med hest på Åmotdagen.

3. Åmotdagen

- Datoen blir 17. juni, første lørdag etter skoleslutt.
- Vi håper Aina tar på seg jobben i år også og at undergrupper bidrar med ulike oppgaver slik som tidligere. Svømmegruppa ønsker seg ny oppgave, og at noen andre kan ta oppgaven med å skaffe premier.

4. Spond – praksis fremover

Håndballgruppa har satt i gang loddsalg via Spond på grunn av deltagelse på cup. Det bør være felles retningslinjer i idrettslaget for loddsalg via Spond. Vi bestemmer at det er fritt fram for aktuelle undergrupper (fotball og håndball) og starte loddsalg gjennom Spond, men at idrettslagets konto legges inn som mottaker, ikke private kontoer.

5. Oppgavebeskrivelse og ansvarsfordeling.

- Valgkomiteen har ikke klart å finne ny leder, lite nytt etter årsmøtet, vi fatter vedtak på at Eli sitter til det finnes noen andre. Hvis en aktuell kandidat til vervet skulle dukke opp kan denne bli med i styret med en gang, som «under opplæring».
- Frank Bakke Rustestuen har takket ja til å være leder i fotballgruppa. Styret anser han som valgt.
- Det trengs en ansvarlig for politiattester og trenerattester i idrettslaget, Øistein får denne oppgaven.

- Hallkoordinator Knut har ansvar for å koordinere de ulike tidene undergruppene bruker hallen og søke om halltid i kommunen. Leieperioden vi har nå gjelder ut skoleåret. Søknadsfrist for neste skoleår er ikke bestemt enda, men medio mai. Vi tar et styremøte i slutten av april for å diskutere hva vi trenger av halltid.
- Knut skal ha beskjed når det skjer endringer i halltid, for eksempel når noen avslutter en aktivitet og ikke lenger bruker den tida de har fått tildelt. Knut foreslår å sende mail til både han og Tore Stensrud i kommunen. Slik unngår vi å betale for halltid vi ikke bruker.
- Det finnes et årshjul for blant annet søknadsfrister og gjøremål gjennom året, dette har ikke vært i bruk de siste årene, men skal oppdateres nå. I tillegg skal det lages en oppgavebeskrivelse for de ulike vervene.

6. Åpen post

- Det er kjøpt inn låsbart skap til å ha i hallen.
- Viktig å sikre målene i hallen etter endt økt. De små håndballmålene flyttes inntil veggen.
- Fortsatt viktig å passe på at unger ikke oppholder seg på lageret, det er ikke et lekerom. Personskader kan oppstå og utstyr kan bli ødelagt, døra til lageret bør være låst under trening i hallen.